
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 12. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 948
Hvad er ministerens kommentarer til, at en Implement-rapport om styring af
medicinanvendelsen på de danske sygehuse har peget på, at der sker et me-
dicinspild ved, at vederlagsfri medicin udleveres til længere perioder ad gan-
gen på sygehuse for at undgå for mange unødige, ressourcekrævende kon-
takter/kontroller på sygehuset i forbindelse med medicinudleveringen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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